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Protokół Nr XLVII/2021 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 26 listopada 2021 r. 

 
Posiedzenie XLVII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali widowiskowej budynku Domu 
Kultury w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 26 listopada 2021 r. o godzinie 9.20.  
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
 
Obrady Sesji Rady Miejskiej otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek 
poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Powitała Panią Burmistrz Ćmielowa 
Joannę Suska, Skarbnika Miasta i Gminy Jarosława Nowaka, Sekretarza Miasta i Gminy Tomasza 
Neymana,  Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy, Radnych Rady Miejskiej, 
sołtysów, przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkich obecnych na obradach sesji. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad ( quorum ). 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek na podstawie sprawdzenia quorum 
uznała za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 
sesji było 12 radnych. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek poinformowała, że w materiałach 
przygotowujących do sesji radni otrzymali porządek obrad do zapoznania się z jego treścią wraz z 
projektami uchwał do dzisiejszej sesji i przedstawiła proponowany porządek obrad. 
 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Miejskiej odbytych w dniu 17 września 2021r., 

29 września 2021r. oraz 9 listopada 2021r. 
5. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2022 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 15.02.2021r. 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski 
przy realizacji zadania, polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do Gminy Kunów.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ćmielowa. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2021 – 2030. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

15. Wolne wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Czy są uwagi, co do porządku obrad? 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Wysoka Rado, zgodnie z tym, co wczoraj się 
odbyło na zebraniu połączonych Komisji Rady Miejskiej wnioskuję o zdjęcie z porządku obrad punktu 
dziewiątego, dziesiątego i jedenastego, czyli podjęcie uchwały w sprawie aneksu do porozumienia 
międzygminnego - tutaj z tego powodu, że obecnie gminy nie są zainteresowane podjęciem uchwały 
tej treści, ona musi zostać zredagowana. Pozostałe dwie uchwały z przyczyn technicznych. Dziękuję 
bardzo. 

Głos zabrał radny Rady Miejskiej Piotr Małek - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, w tej sytuacji 
proszę zastosować się do paragrafu 35 punkt 2, tutaj zwracam się też do Pani mecenas, chodzi o to, 
kto może wnioskować o zdjęcie punktu. Mogę to wytłumaczyć obrazowo, ale może to Pani zrobi. 

Głos zabrała Pani Mecenas Joanna Dudek - Artykuł 35 ustawy o samorządzie gminnym ustęp 2 mówi 
o tym, że statut może przewidywać powołanie jednostki niższego rzędu w ramach jednostki 
pomocniczej. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek - poproszę, żeby to ktoś z Rady Pani Przewodnicząca z tym 
wnioskiem po prostu wystąpił. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Ale nie ma takiej potrzeby Pani 
mecenas tak? 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek - O statucie mówię, statut gminy. Artykuł 35 ustęp 2 brzmi, że z 
wnioskiem o uzupełnienie porządku lub zmiany może wystąpić członek Rady. 

Głos zabrała Pani Mecenas Joanna Dudek - Tak zgadza się zgodnie z paragrafem 35 ustęp 2 statutu z 
wnioskiem może wystąpić członek Rady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Dziękuję bardzo Pani Mecenas. W 
takim wypadku ja zgłaszam wniosek o zniesienie punktu dziewiątego, dziesiątego i jedenastego z 
dzisiejszego porządku obrad. Proszę Panie Emilu o wprowadzenie pod głosowanie każdego punktu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek, poddała pod głosowanie poprzez przyciśnięcie 
przycisku wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmiany poprzez zdjęcie z porządku 
obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z 
dnia 15.02.2021r. dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do Gminy Kunów. 
 
Zmiana porządku obrad sesji została przyjęta – 12 głosów „za”. 
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/Protokół z głosowania – załącznik/ 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek, poddała pod głosowanie poprzez przyciśnięcie 
przycisku wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmiany poprzez zdjęcie z porządku 
obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Ćmielowa. 
 
Zmiana porządku obrad sesji została przyjęta – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek, poddała pod głosowanie poprzez przyciśnięcie 
przycisku wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmiany poprzez zdjęcie z porządku 
obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. 

 
Zmiana porządku obrad sesji została przyjęta – 12 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odczytała proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Miejskiej odbytych w dniu 17 września 2021r., 

29 września 2021r. oraz 9 listopada 2021r. 
5. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2022 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2021 – 2030. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

12. Wolne wnioski. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod głosowanie 
poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 4.  Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Miejskiej odbytych w dniu 17 września 2021r., 
29 września 2021r. oraz 9 listopada 2021r. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokoły były wyłożone do 
zapoznania się z ich treścią. Zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi co do treści protokołów.  
 
Głos zabrał radny Rady Miejskiej Piotr Małek - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Szanowni Goście 
mam uwagi co do protokołu z dnia 17 września i 29 września. Swoje uwagi przedstawiłem w piśmie, 
otrzymałem po dwóch miesiącach odpowiedź od prawnika, że jest zgodne z prawem. Zgadzam się z 
tym, gdyż prawnik opiniuje tylko i wyłącznie podstawy prawne. 
W uchwale, którą podejmowaliśmy 17 września o skierowaniu pozwu sądowego do WSA w Kielcach 
dostaliśmy projekt uchwały na sesji, w którym brakowało załącznika nr 2. To jest jedna sprawa, druga 
sprawa, projekt uchwały został wprowadzony jednoosobowo przez Panią Przewodniczącą - do tego 
nie ma Pani uprawnień. Projekt uchwały może według statutu wprowadzić trzyosobowa grupa 
radnych, burmistrz lub dwieście podpisów. Tak, stanowi ustawa o samorządzie, jest jeszcze 
możliwości wprowadzenia projektu uchwały przez klub radnych. Ten projekt został wprowadzony 
przez Panią Przewodniczącą, tylko uważam, że niezgodnie z prawem - takie uwagi do protokołu z 17 
września. Jeśli chodzi o 29 września, mam uwagi, co do paragrafu 32 punkt 2 ze Statutu - nie 
zastosowała Pani tego paragrafu, który mówi, że prawomocność obrad stwierdza się po liście 
obecności- na liście obecności było czternastu radnych, Pani podała trzynastu według logowania. Pani 
powinna zawsze według listy obecności. Ja wiem, że był zwolniony, ale powinna taka informacja być 
przedstawiona, że przybyło czternastu radnych, jeden został zwolniony. Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze uwagi co do treści 
protokołów? Nie widzę. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z 
poprzednich Sesji Rady Miejskiej odbytych w dniu 17 września 2021r., 29 września 2021r. oraz 9 
listopada 2021r.poprzez przyciśnięcie przycisku.  
 
Protokoły obrad sesji zostały przyjęte – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
 
Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo, zaproszeni Goście, sprawozdanie burmistrza opiewa od 17września – 25 listopada 2021r. 
Tradycyjnie ustalanie z kierownikami komórek organizacyjnych kierunków działań, rozstrzygnięć 
spraw, które rozpatrywane są w ramach działalności urzędu, odpisywanie na pisma, na interpelacje 
państwa radnych, wnioski Mieszkańców - poparte dogłębną analizą merytoryczną w danym zakresie; 
przyjmowanie interesantów w sposób bezpośredni. Ten sposób przyjmowania trwa do dziś z 
zachowaniem oczywiście reżimu sanitarnego. I tak 18 września uczestniczyłam w zebraniu 
Ochotniczych Straży Pożarnej w Jastkowie, 17 września również było zebranie sprawozdawczo- 
wyborcze w OSP Wólka Wojnowska, 18 września udział w obchodach 65- lecia Koła Wędkarskiego z 
Ćmielowa, 19 września udział w XVI Świętokrzyskim Jarmarku Agroturystycznym w Tokarni, 20 
września wydane zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych, co do projektu 
Strategii Rozwoju Gminy Ćmielów, jaki będzie właśnie opracowany na lata 2021-2030, 21 września 
spotkanie u Marszałka Członka Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Marka Jońcy, wspólnie z 
Panią Przewodniczącą odnośnie zmiany planów, co do blokady z naszej strony, jeśli chodzi o 
powstanie kopalni, 21 września wydane zarządzenie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Panu 
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Zbigniewowi Czubali, Dyrektorowi Publicznej Szkoły Podstawowej w Brzóstowej w zakresie 
prowadzenia bieżącej działalności statutowej. Zarządzenie burmistrza 21 września w sprawie 
powołania koordynatora gminnego w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie. 23 września udział w 
spotkaniu, jakie się odbyło w Domu Kultury z mieszkańcami, z Państwem radnymi, Sołtysami 
dotyczącego strategii rozwoju gminy na lata, o których wcześniej wspomniałam. 24 września udział 
w zebraniu sprawozdawczo- wyborczym OSP w Ćmielowie. 24 września udział w uroczystym otwarciu 
świetlicy w Podgórzu.  25 września udział w VII Biegu Papieskim jako organizator na Stadionie 
Miejskim w Ćmielowie.  26 września zebranie sprawozdawczo- wyborcze i mój udział w OSP Grójec, 
tym razem 25 września udział w cyklu spotkań pod nazwą "Baw się z nami seniorami" w 
Buszkowicach. 25 września zebranie sprawozdawczo- wyborcze Wola Grójecka. 27 września 
uczestniczyłam w spotkaniu z Panem Ministrem Infrastruktury i samorządowcami zaproszonymi na 
spotkanie na temat zmian, jakie mogłyby być prowadzone w zakresie budownictwa, również w tym 
budownictwa jednorodzinnego. Spotkanie to  odbyło się w Gminie Brody. 27 września udzielenie 
dwóch ślubów.  30 września zarządzenie burmistrza w sprawie przyznania nagród burmistrza dla 
nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno- wychowawcze. 1 październik udział w ślubowaniu klas 
pierwszych Szkoły Podstawowej w Ćmielowie. 2 październik udział w zebraniu sprawozdawczo 
wyborczym OSP Buszkowice. 3 października udział w zebraniu sprawozdawczo- wyborczym OSP w 
Borii. 4 października wydane zarządzenie w sprawie powołania komisji mającej dokonać odbioru 
końcowego robót na zadaniu „Wykonanie stałej organizacji ruchu na drodze gminnej nr 318 069” - tj. 
ulica Rynek w Ćmielowie. 19 października udział w balu seniora podsumowującym i kończącym cykl 
spotkań "Baw się z nami seniorami". 11 października zarządzenie burmistrza w sprawie powołania 
Komisji do spraw podsumowania konsultacji społecznych dotyczących określenia granic Parku 
Kulturowego Doliny Kamiennej na terenie gminy Ćmielów.  12 października zarządzenie w sprawie 
powołania Komisji do spraw opracowania wyników konsultacji społecznych projektu Strategii 
Rozwoju Gminy Ćmielów na lata 2021 -  2030. 12 października zarządzenie burmistrza w sprawie 
udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki 
Komunalnej w Ćmielowie w zakresie prowadzenia bieżącej działalności statutowej Samorządowego 
Zakładu Gospodarki w Ćmielowie. Startowało dwie osoby do konkursu, wygrała Pani Dyrektor Dorota 
Jagodzińska. 
13 października spotkanie z nauczycielami z terenu gminy z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole 
Podstawowej w Brzóstowej. 13 października spotkanie w Domu Kultury z Panią Konserwator, tym 
razem odnośnie tematyki Parku Kulturowego.  18 października udział w spotkaniu burmistrzów i 
prezydentów Województwa Świętokrzyskiego dotyczącym ważnych zagadnień na wypadek konfliktu 
zbrojnego. 20 października zarządzenie burmistrza Ćmielowa w sprawie określenia formy i zakresu 
konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w ustawie o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia rocznego 
programu współpracy Miasta i Gminy Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 20 października zarządzenie 
burmistrza Ćmielowa w sprawie wydania upoważnienia do reprezentowania Urzędu Miasta i Gminy 
w Ćmielowie w związku z kontrolą przeprowadzoną przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 
Środowiska w Kielcach. 24 październik udział w walnym zebraniu członków Koła Polskiego Związku 
Wędkarskiego numer 101 w Ćmielowie. 25 października spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z 
przedstawicielami rządu i samorządowcami dotyczące pozyskania środków w ramach Polskiego Ładu 
bez tak zwanych inwestycji strategicznych 5 milionów na rewitalizację Ćmielowa. Było to ogłoszenie 
przez parlamentarzystów wyników tegoż naboru, który był prowadzony na przełomie lipca i sierpnia.  
25 października spotkanie z Panią Poseł Agatą Wojtyszek dotyczące omówienia szczegółów w 
zakresie poszczególnych etapów rewitalizacji miasta. Są to procedury, którymi jesteśmy związani, bo 
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tak, jak mówię, 5 milionów – promesa już jest na rękach Pana Skarbnika na te 5 milionów, ale teraz 
bardzo szybko, czyli do sześciu miesięcy należy ogłosić postępowanie przetargowe. W związku z tym 
rodziło się wiele pytań, wiele znaków zapytania, co do wywiązania się z wszystkich tych procedur, 
którymi jesteśmy związani. Oczywiście wszystko będzie przez nas dopilnowane po to, żeby były te 
pieniądze spożytkowane, z tym że, myślę, że ciągła tendencja rosnących cen wciąż nam może 
ograniczać pewne roboty do minimum, ale liczymy, że jak najwięcej z tych pieniążków uda się zrobić 
dla Ćmielowa, gdzie wnioskowali rodzice wspólnie z młodzieżą szkolną na temat budowy boiska 
zewnętrznego wielofunkcyjnego, gdzie jest główna szkoła i takiego boiska dotychczas nie było. Takie 
boisko będzie. To, jak się okazuje, przekonało Rząd Polski do tego, aby te pieniądze przyznać głównie 
na boisko, infrastrukturę dla naszej młodzieży ćmielowskiej, na skate park również. Rewitalizacja jest 
przewidziana- parku w Ćmielowie wraz z budową fontanny, przebudową czy budową muszli 
koncertowej wraz z siedziskami. To są te nasze takie plany ogólnikowe. Oczywiście z tym się wiążą 
pewne szczegółowe, ale tak, jak mówię teraz mamy bardzo dużo pracy. Właściwie pracownicy 
inwestycji, aby to wszystko spiąć, aby móc się wywiązać co do terminów, a Szanowni Państwo, chcę 
poinformować, że panowie projektanci na rynku pracy są rozchwytywani i to jest zawód deficytowy. 
W związku z tym te terminy zawierania umów i wywiązywania się przez nich raczej oni dyktują, nie 
tak ceny jak terminy, ponieważ każda gmina chce tego projektanta pozyskać.  
26 października zarządzenie burmistrza w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego w prawie naboru na stanowisko urzędnicze 
podinspektor do spraw remontów i inwestycji w Referacie Techniczno- Inwestycyjnym.  
27 października zarządzenie burmistrza w sprawie ustalenia warunków i powołania komisji 
przetargowej do przeprowadzenia przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 722 położonej w Ćmielowie na 
bazie zgody Państwa radnych. 27 października powołanie komisji przetargowej do przeprowadzenia 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu, odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie miasta i gminy Ćmielów. 27 
października zarządzenie burmistrza w sprawie ustalenia warunków i powołania komisji przetargowej 
do przeprowadzenia przetargu ustnego na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 
oznaczonej w ewidencji nr 2721 położonej w Ćmielowie. 27 października zarządzenie burmistrza w 
sprawie powołania zespołu spisowego do przeprowadzenia spisu z natury składników majątkowych 
zakupionych tutaj w ramach programu ID Polska Karta.  27 października spotkanie z projektantami i 
radnymi dotyczące utwardzenia nawierzchni oraz budowy nowej zajezdni autobusowej na Piaskach 
Brzóstowskich. 28 października zarządzenie burmistrza w sprawie wprowadzenia w Gminie Ćmielów 
procedury wewnętrznej dotyczącej raportowania tematów podatkowych. 28 października 
zarządzenie burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru końcowego zadania 
pod nazwą budowa oświetlenia drogowego i przebudowa oświetlenia drogowego. 28 października 
zarządzenie w sprawie ustalenia warunków i powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 
przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż kolejnej nieruchomości niezabudowanej położonej 
w Ćmielowie. 28 października udział w ślubowaniu klas pierwszych w Szkole Podstawowej w 
Brzóstowej.  29 października zarządzenie w sprawie utrzymania przejezdności ulic, dróg gminnych 
oraz wewnętrznych na terenie gminy Ćmielów w okresie zimowym 2021-2022. 29 października 
zarządzenie burmistrza w sprawie ustalenia warunków i powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej oznaczonej numerem 722 położonej w Ćmielowie. 29 października 
zarządzenie w sprawie rozwiązania Gminnego Biura Spisowego dla potrzeb przeprowadzenia 
Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań w roku 2021. 20 października zarządzenie 
burmistrza w sprawie ustalenia wewnętrznej procedury zapobiegania wprowadzania do obrotu 
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finansowego wartości majątkowych pochodzących z nielegalnych lub nieujawnionych źródeł lub 
finansowania terroryzmu. 7 listopada uroczyste poświęcenie, wspólnie z mieszkańcami, którzy 
wykazali się inicjatywą i własnym sumptem gospodarczym, odnowili krzyż w Brzóstowej i w tym dniu 
nastąpiło uroczyste poświęcenie. 9 listopada uroczyste przekazanie nowego wozu ratowniczo- 
gaśniczego, który udało się pozyskać dla jednostki wpisanej do Krajowego Systemu Ratownictwa - 
OSP w Ćmielowie, gdzie przy bardzo dużym udziale finansowym ze strony budżetu Miasta i Gminy 
Ćmielów, przy przychylności Państwa radnych, na mój wniosek te 391 tysięcy trafiło jako 
finansowanie samochodu, o którym strażacy marzyli od lat. Jak się okazuje, musieliśmy uzyskać 
zezwolenie na przebudowę strażnicy, dostosowanie jej do nowych warunków technicznych 
samochodu, gdzie dość duży problem budowlany powstał do zburzenia nadproża nad garażem. Nie 
każdy budowlaniec, projektant chciał się tego podjąć. Mamy już wydane zezwolenie przez Starostwo 
wobec tego będziemy ogłaszać zapytanie ofertowe. Zadanie około 35 tysięcy złotych z budżetu gminy 
na dostosowanie- to jest oczywiście konieczne, niezbędne i racjonalne. Oprócz tego gmina Ćmielów 
jeszcze wydatkowała również 10 tysięcy na zarejestrowanie samochodu i wykup polisy autocasco 
tegoż samochodu. Więc to są te koszty, które jeszcze towarzyszą- oprócz tych prawie 400 tysięcy 
złotych. 10 listopada udział w spotkaniu z przedszkolakami Samorządowego Przedszkola w Ćmielowie 
z okazji Narodowego Święta Niepodległości i Dnia Starszaka. 11 listopada udział w uroczystościach z 
okazji Narodowego Święta Niepodległości. 13 listopada udział w spotkaniu z burmistrzami, 
samorządowcami podsumowujący dwuletnią działalność Pani Poseł Agaty Wojtyszek. 15 listopada 
zarządzenie burmistrza w sprawie stanowiska kierowania i zapasowego miejsca pracy w systemie 
kierowania bezpieczeństwem narodowym w gminie Ćmielów. Muszę Państwu powiedzieć, że  cały 
czasy wchodzą nowe procedury na wypadek konfliktu zbrojnego. Wobec tego całość tej 
odpowiedzialności spoczywa na mnie, jeśli chodzi o teren gminy, gdzie są pewne warunki, o których 
nawet nie muszę mówić, do spełnienia po to, żeby się w razie ewentualności oczywiście przygotować 
i służyć mieszkańcom.  15 listopada zarządzenie burmistrza w sprawie uchwalenia budżetu miasta i 
gminy na 2022 rok oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 - 2033. 15 listopada 
udział w uroczystym otwarciu wyremontowanej stołówki w Ćmielowie w ramach pozyskanych 800 
tysięcy tym razem dla Ćmielowa, poprzednio dla Brzóstowej, środków w ramach tego programu 
"Posiłek w domu i szkole". Dzięki tym środkom, co prawda postępowanie przetargowe wygenerowało 
kwotę w efekcie 151 380, to niespełna 50 procentowy wkład programu ministerialnego, ale Szanowni 
Państwo bez tych środków naprawdę byłoby ciężko własnym sumptem to zrobić a tak to mamy 
połowę dofinansowania a po wielu latach jest remont tejże stołówki i kuchni. I wyposażenie 
naprawdę w super nowoczesny sprzęt na miarę XI wieku, tak żeby się miło dzieciom i smacznie jadło 
a paniom miło przygotowywało posiłki.  16 listopada zarządzenie burmistrza w sprawie powołania 
Komisji mającej dokonać odbioru końcowego robót na zadaniu "Budowa placu zabaw i siłowni 
plenerowej w miejscowości Stoki Stare" i zadanie numer 2 "Budowa placu zabaw w miejscowości 
Smyków". 19 listopada udział w Zjeździe Oddziału Miejsko- Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnej RP w Ćmielowie, na którym to dokonano wyboru nowych władz w tym mojej osoby 
ponownie na funkcję Prezesa Miejsko-Gminnego Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 
gminy Ćmielów. 20 listopada udział w spotkaniu z mieszkańcami Stoków Dużych i uroczyste otwarcie 
altanki wybudowanej dzięki środkom funduszu sołeckiego, ale przede wszystkim dzięki ogromnemu 
zaangażowaniu mieszkańców. Budując tą altanę przez dwa lata za łączną kwotę 22 tysiące mają swój 
ogromny wkład w tym, że świadczyli tą pracą, tą robociznę, nie wynajmując firmy i tym sposobem 
jest ta piękna altana przy wspólnej integracji i to był ten efekt finalny, gdy mogliśmy już zobaczyć, jak 
pięknie powstała i jak mieszkańcy mogli po prostu swoje, że tak powiem, talenty tutaj uwypuklić. 
Również Szanowni Państwo, dobiegły końca roboty na drogach Brzóstowa i Podgórze, gdzie 
dofinansowanie pozyskałam w ramach naboru dojazd do gruntów rolnych, we wtorek będzie odbiór 
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techniczny, potem będziemy uroczyście otwierać te drogi. Również, Szanowni Państwo z takich 
informacji: wnioskowaliśmy o laboratoria przyszłości. Wniosek do Pana Wojewody, to są dla szkoły 
nowoczesne pomoce dydaktyczne, będą zakupione drukarka 3D, pomoce do robotyki. Idziemy z 
duchem czasu. Dla szkoły w Ćmielowie 86 tysięcy dla dwójki 60 tysięcy. Do 15 listopada był nabór. 
Liczymy, że te środki otrzymamy i również Szanowni Państwo, z takich miłych informacji to dotacja z 
budżetu państwa pozyskana- prawie 2,5 miliona złotych, w tym 2 144 000  na inwestycje w zakresie 
kanalizacji, te niedokończone odcinki, gdzie mieszkańcy zgłaszali taką potrzebę i 300 tysięcy na 
zakupy inwestycyjne dla Zakładu Gospodarki Komunalnej. Z tego się bardzo cieszę, ponieważ te 300 
tysięcy dużo i nie dużo, ale pozwoli nam wspólnie z Państwem radnymi, z nową Panią Dyrektor siąść 
do wspólnych rozmów i właśnie nie tylko marzyć, ale zrealizować wszelkie zakupy, tak wyposażenie 
w niezbędny sprzęt, gdzie dotychczas Szanowni Państwo wynajmowana była minikoparka – 120 zł na 
godzinę i te koszty się generowały i po stronie zakładu, i po stronie gminy, i po stronie mieszkańców 
wobec tego. Mając ten swój sprzęt, będziemy mogli zadbać przede wszystkim o taką gospodarność, 
zmniejszenie kosztów i też właśnie taką poprawę wizerunku zakładu gospodarki. Również Szanowni 
Państwo, 218 tysięcy mamy potwierdzenie, że otrzymamy w ramach programu Cyfrowa Gmina. 
Składaliśmy taki wniosek i tym bardziej, że sprzęt, który jest w urzędzie, komputerowy, informatyczny 
pozostawia wiele do życzenia, dlatego 218 tysięcy to naprawdę duża kwota na wyposażenie w nowy 
sprzęt IT, nowy serwer. Będzie kupione oczywiście też oprogramowanie do zabezpieczeń przed 
cyberatakami. Te wszystkie pieniądze będą świadczyć o tym, że ten sprzęt będzie naprawdę już 
bardzo nowoczesny w gminie. Budynek jeszcze pozostawia wiele do życzenia, ale również tam 
dostosowujemy takim systemem gospodarczym sale, bo tych sal brakuje dla pracowników, aby 
siedzieli w godnych warunkach, ale to przed nami. 
Szanowni Państwo udało się pozyskać nam wspólnie tutaj z OPS, to był projekt z PFRON-u, gdzie 
mogliśmy wnioskować o sprzęt przeznaczony dla osób niepełnosprawnych, które przeszły Covid i 
tutaj kreatywność Pani Kierownik Borkowskiej była naprawdę ogromna, ponieważ Szanowni Państwo 
otrzymaliśmy 92 tysiące złotych na zakup zgodnie z projektem 445 opasek zdrowia. To są takie smart 
watche dla osób  niepełnosprawnych, które przeszły Covid, które mają problemy z oddychaniem. Ale 
najważniejsze jest posiadanie orzeczenia o niepełnosprawności dla osób dorosłych. Dla dzieci 
będziemy mogli wyposażyć bezpłatnie właśnie w takie nowoczesne zegarki, gdzie te zegarki Szanowni 
Państwo czuwają nad zdrowiem danej osoby, ponieważ ten zegarek mierzy puls, mierzy ciśnienie, 
jest również badanie poziomu tlenu w organizmie, czyli taka pierwsza pomoc. Gdyby coś się działo, 
to ten ktoś może po prostu sam dokonać takiego pomiaru.  
Również Szanowni Państwo, informacja z ostatniej chwili - most w Brzóstowej - około 1 miliona 
złotych otrzymaliśmy w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Przed nami Szanowni Państwo, a 
chcę powiedzieć o tym moście, że to jest bardzo ważny przejazd takiej drogi awaryjnej, gdyby tutaj 
rondo było zablokowane wobec tego ten most.  
Walą się tam filary i to zadanie już wcześniej było planowane i wnioskowane, tak jak i wnioski o  
przebudowy dróg i remonty dróg. Szanowni Państwo w ramach tego programu rewitalizacji, gdzie 
składaliśmy trzy wnioski, w ramach Polskiego Ładu przeszedł jeden najdroższy – te 5 milionów na 
rewitalizację Ćmielowa. Będziemy ponawiać, bo ma być niedługo ogłoszony nabór ponownie na 
Polski Ład i chcemy, przygotowywaliśmy się bardzo usilnie do tego, gdzie mamy już prawie wszystkie 
projekty na drogi, które wcześniej nie mogły być zrobione. Bodajże osiem czy dziewięć dróg będzie 
zgłoszonych w ramach tego programu Polski Ład. Jestem po wstępnych rozmowach, mam że tak 
powiem zapewnienie, że będzie robione wszystko, aby tym razem na drogi te środki trafiły do gminy 
Ćmielów.  
Jeszcze Szanowni Państwo taka informacja na koniec, dla mnie bardzo ważna, choć niemiła, ale 
potem zakończy się miłym akcentem: zakończenie śledztwa nastąpiło po roku czasu w mojej sprawie 
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gdzie byłam, nie można nazwać, że oskarżona, bo prokurator zakwalifikował i cały czas zeznawałem 
jako świadek, nigdy nie miałam zarzutów, nie byłam osobą oskarżoną, ale były dyrektor Zakładu 
Gospodarki Komunalnej, jak Państwo słyszeli, wniósł do Prokuratury zawiadomienie jakobym miała 
mówiąc kolokwialnie ustawiać konkurs, jeszcze przyjąć korzyść majątkową i oprócz tego dała 
zezwolenie na nielegalny pobór wody na stadionie w Ćmielowie przez Stowarzyszenie MKS Świt. 
Szanowni Państwo, miło mi ogłosić, że po roku czasu postępowanie to zakończyło się wyjaśnieniem, 
o czym byłam przekonana od początku- prokurator uznał, że czynów tych nie popełniłam. 
Wobec tego chcę podziękować przede wszystkim tym, którzy wierzyli od początku w moją 
niewinność, którzy byli razem ze mną, wspierali mnie i wiedzieli, że to jest niemożliwe. Prawda sama 
się obroni i to jest ten moment.  Ci, którzy pisali w internecie, że w ciągu pół roku mnie  nie będzie, 
no to cóż, mogę powiedzieć, że rozczarowałam. Taka tania propaganda w internecie, takie 
pomawianie to oczywiście próba dyskredytacji mojej osoby, pomawianie w środowisku i w efekcie 
próba usunięcia mnie, także cieszę się, że się już zakończyło. Wiele mnie to kosztowało, Szanowni 
Państwo, ale tak jak powiedziałam, prawda sama się obroni, prawda jak oliwa sama na wierzch 
wypływa.  
I Szanowni Państwo, już przechodząc do takiego tematu końcowego, bo nazbierało się tych tematów, 
których nie sposób tak naprawdę wyłuszczyć ile tych działań jest wewnątrz urzędu, zbliża się Mikołaj, 
Pani Przewodnicząca będzie tutaj mówić pewnie też, ale chcę Państwu powiedzieć, że 5-go grudnia 
jest planowany taki objazd w Świętego Mikołaja, tym razem autobusu, żeby nie było zgłoszeń na 
policję, że Mikołaj jeździ na pace a tak nie może być przewożony. Mikołaj w tamtym roku zmarzł 
wobec tego teraz przesiądzie się do czerwonego autobusu i 5-go grudnia od godziny dziewiątej 
ruszając spod Domu Kultury będzie przejeżdżał trasą. Trasa ta będzie udostępniona oczywiście na 
fejsbuku po to, żeby każdy mógł mniej więcej znać godzinę, bo trudno oszacować dokładną godzinę 
przejazdu. Zachęcam do udziału w tym przedsięwzięciu Państwa Radnych i Państwa Sołtysów. Radość 
była ogromna. Rzeczywiście w tamtym roku nie wszędzie udało się dojechać i też nie będziemy 
wjeżdżać w każdą uliczkę, bo nie sposób, byśmy pewnie musieli trzy dni jeździć, ale myślę, że jednym 
autobusem pójdzie to sprawnie. Mikołaj się już przygotowuje i oprócz tego szóstego grudnia o 
godzinie 17-ej również na rynku będzie rozświetlenie iluminacji wspólnie z dzieciakami. Tutaj także 
zapraszam już w tym momencie Pani Przewodnicząca tutaj pewnie wręczy plakaty Państwu sołtysom 
aby w dość odpowiednim czasie Państwo taką informację powzięli, przygotowali dzieciaki, że Mikołaj 
znów zawita do gminy Ćmielów. I tym miłym akcentem dziękuję Państwu 
za wysłuchanie mojego sprawozdania. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na 2022 rok. 
 
Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo, chciałam tylko słowem wstępu powiedzieć - wiadomo, że dochody gmin maleją, ale to jest, 
że tak powiem tendencja ogólnokrajowa. Dlatego są takie programy, które nas mogą wesprzeć w 
takich inwestycjach strategicznych, gdzie naprawdę będzie dziesięciu czy piętnastu procentowy 
wkład, to są niewielkie środki w ślad za tym, jakie możemy pozyskać, ale też w związku z tym taki 
wniosek był, Państwo radni wczoraj na komisjach również przychylili się, rozumieją sytuację 
mieszkańców, gdzie te ceny idą w górę - chcemy, aby te podatki pozostały na dotychczasowym 
poziomie. Nie widzimy tutaj akurat teraz, może konieczność to by była Szanowni Państwo, ale zdrowy 
rozsądek nakazuje nam zachować na dotychczasowym poziomie. Każdy z Państwa i z mieszkańców 
boryka się z problemem zawyżonych cen paliw, żywności, leków, więc nie chcemy iść w tym kierunku. 
Chcemy tutaj, aby chociaż mieszkańcy mieli na takim poziomie tą stabilność i również dotyczy to 
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podatku rolnego. Wracamy do kwoty z 2020 roku, czyli nie podwyższamy, zostawiamy na tym samym 
poziomie ten podatek rolny, bo tak jak jedna stawka niższa obowiązywała przez ten rok  covidowy, 
taki najtrudniejszy, teraz utrzymujemy to, co było wcześniej, po to, aby mieszkańcom naprawdę żyło 
się dobrze w naszej gminie. Dziękuję. 
Głos zabrała Kierownik Referatu Podatkowego Agnieszka Mazur - Pani Burmistrz, Pani 
Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ta uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta jest uchwałą roczną i konieczne jest podjęcie takiej uchwały. Tak jak Pani Burmistrz 
powiedziała, proponuje się powrót z kwotą 42 złotych za jeden kwintal żyta do wymiaru podatku i dla 
osób, dla podatników posiadających gospodarstwo będzie to kwota 105 zł z jednego hektara 
przeliczeniowego, a 210 zł dla osób, gdzie podobny podatek jest z działek, czyli poniżej jednego 
hektara  fizycznego czy przeliczeniowego 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Czy są jakieś pytania co do treści uchwały? Nie 
widzę. Na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 25 listopada 2021 roku Komisje stałe 
Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 
sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2022 rok poprzez 
przyciśnięcie przycisku.  
Uchwała została podjęta – 12 głosów „za”.  
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 
Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2022. 
 
Głos zabrała pracownik urzędu Krystyna Nowak- Głąb - Wysoka Rado, Pani Burmistrz, wszyscy 
Państwo zebrani na tej Sali, witam serdecznie chciałabym  zdać sprawę, jak przebiegały konsultacje 
społeczne w naszej gminie w bieżącym roku w ramach ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie 
na mocy uchwały Rady Miejskiej z 2010 roku oraz zarządzenia burmistrza Ćmielowa numer 120 z dnia 
20 października 2021 roku w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy 
Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2022. Ustalono okres przeprowadzenia tych konsultacji, tryb przeprowadzenia 
tych konsultacji również. Rozpoczęto je 20 października, a zakończono 2 listopada. Konsultacje trwały 
czternaście dni. Do projektu zaproponowano dwa publiczne zadania jako priorytetowe tj. 
przekazywanie nieodpłatnie żywności dla mieszkańców naszej gminy oraz ratownictwa i ochrony 
ludności. Kwota dotacji to 13 000 złotych. Oczekiwaliśmy na uwagi, opinie takowe nie napłynęły. 
Mimo to konsultacje uznaje się za przeprowadzone, zakończone i ważne. Dziękuję.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Czy są jakieś pytania co do treści uchwały? Nie 
widzę. Na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 25 listopada 2021 roku Komisje stałe 
Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 
sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Ćmielów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 
poprzez przyciśnięcie przycisku.  
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Uchwała została podjęta – 12 głosów „za”.  
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Głos zabrała pracownik urzędu Jagoda Kocaj - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, 
zaproszeni gościem przedmiotem tej uchwały jest nieruchomość położona w miejscowości Grójec 
oznaczona numerem 221/2 o powierzchni 315 metrów kwadratowych. Wcześniejszą datą została 
podpisana umowa w sprawie wyrażenia zgody na podział nieruchomości i późniejsze przejęcie 
podzielonej nieruchomości. Właściciele tej działki, wcześniej nie podzielonej, stworzyli wniosek o 
podział tej działki i późniejsze przekazanie, sprzedanie gminie tej ich części działki faktycznie zajętej 
pod drogę wewnętrzną. Także to będzie z korzyścią dla gminy, ponieważ stan prawny tej drogi 
wewnętrznej będzie uregulowany. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Czy są jakieś pytania co do treści uchwały? Nie 
widzę. Na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 25 listopada 2021 roku Komisje stałe 
Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej poprzez przyciśnięcie przycisku.  
Uchwała została podjęta – 12 głosów „za”.  
 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Głos zabrał radny Witold Pernak - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Szanowni Państwo w imieniu 
mieszkańców miejscowości Grójec, sołtysa oraz swoim chciałem wszystkim podziękować za 
wyrażenie tej zgody na podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości. Dziękuję Pani Burmistrz 
za prowadzone rozmowy, Pani Jagodzie dziękuję za prace geodezyjne, dziękuję wszystkim radnym za 
dzisiejsze wyrażenie zgody.  Zakup tej nieruchomości pozwoli nam w przyszłości na przeprowadzenie 
inwestycji polegającej na przebudowaniu łącznika drogowego. Dlatego jeszcze raz bardzo dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  ogłosiła przerwę w obradach. 
Po przerwie obrady wznowiono. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 
Stałych w dniu 25 listopada 2021 roku Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 
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Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy na lata 2021 – 2030. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 
Stałych w dniu 25 listopada 2021 roku Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 28 stycznia 2021 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2021 – 2030 poprzez 

przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 11. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Do Burmistrza Ćmielowa za pośrednictwem 
Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od 15.09.2021r. do 24.11.2021 wpłynęło 42 interpelacje 
radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. 
Interpelacje złożyli radni: radny Andrzej Bonarek złożył 1 interpelację, na którą została udzielona 
odpowiedź; radny  Piotr Paszyński złożył 7 interpelacje, na 6 zastała udzielona odpowiedź, termin 
odpowiedzi na 7ą upływa 01.12.2021r.; radny  Dariusz Maruszczak złożył 7 interpelacji, na które 
została udzielona odpowiedź; radna Krystyna Zdonek złożyła 5 interpelacji, na które została udzielona 
odpowiedź; radna Katarzyna Nikodem złożyła 4 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź; 
radna Ewelina Otolińska złożyła 2 interpelacje, na które zastała udzielona odpowiedź; radny Jerzy 
Sykała złożył 6 interpelacji, na 5 zastała udzielona odpowiedź, termin odpowiedzi na 6tą to 
06.12.2021r.; radny  Michał Szczęsny złożył 4 interpelacje, na które zastała udzielona odpowiedź; 
radna Ewelina Cieślikowska złożyła 5 interpelacji, na które zastała udzielona odpowiedź; radni klubu 
„Współpraca i Rozwój” złożyli 1 interpelację, na którą zastała udzielona odpowiedź.  
Treści interpelacji i udzielonych odpowiedzi zostały umieszczone na stronie BIP Urzędu. 
 
Ad. 12. Wolne wnioski. 
 
Głos zabrał radny Jacek Bryła - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Szanowni Goście, pozwolę sobie 
zwrócić do Pani Przewodniczącej, ponieważ sesje w ostatnim czasie odbywają się z dużym 
opóźnieniem i nie świadczy to dobrze o nas. Prosiłbym o zdyscyplinowanie radnych, żebyśmy jednak 
sesje rozpoczynali punktualnie. Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna - Czy ktoś z Pań i Panów radnych ma jeszcze jakieś wolne 
wnioski? Nie widzę, przechodzimy do kolejnego punktu naszych obrad. 
 
Ad. 13. Sprawy różne.  
 
Głos zabrała Pracownik Urzędu Jagoda Kocaj - Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, 
zaproszeni Goście, ja mam taką prośbę i informację do radnych, sołtysów również, o zbieranie 
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informacji i oświadczeń mieszkańców w sprawie regulowania dróg i nie tylko dróg, również gruntów 
zajętych wpisami jako wspólnoty gruntowe, abyśmy mogli te wszystkie drogi, wszystkie grunty 
nieuregulowane uregulować stan prawny. Procedura trwa bardzo długo, ponieważ na każdym etapie 
tego procesu wymagane są dokumentacje geodezyjne, na które czekamy. Przed wydaniem decyzji 
starosty odbywają się oględziny tych wszystkich nieruchomości i to pracownicy starostwa 
stwierdzają, potwierdzają fakt, że gmina jest w zarządzie i może być właścicielem tych gruntów. Po 
wydaniu prawomocnej decyzji Starosty wnioskujemy do Wojewody o komunalizację tych gruntów, a 
po prawomocnej decyzji Wojewody zakładamy księgi wieczyste. Jest to bardzo ważne i bardzo dobre 
dla mieszkańców poszczególnych miejscowości, ponieważ w przypadku jakiejkolwiek inwestycji 
drogowej, czy jakiejkolwiek inwestycji na tych działkach, które staną się własnością gminy, gmina 
będzie mogła inwestować, będzie mogła realizować jakieś zamierzenia w danej miejscowości. 
Nawet w przypadku, gdy jakaś droga, czy jakaś nieruchomość była, bo to z ustawy wynika, że ona 
musiała być w roku 63-im, figurować jako użytkowanie czy władanie gminy. Ktoś od tamtego roku do 
dzisiejszego roku z osób prywatnych użytkuje ten grunt. No to wtedy jak gmina będzie właścicielem i 
za zgodą mieszkańców gmina będzie mogła tę część gruntu, te części osobie prywatnej odsprzedać. 
Łatwiej będzie wtedy takiej osobie odkupić od gminy niż regulować stan prawny w sądzie. Finansowo 
to dużo lepiej się opłaca mieszkańcom niż zakładanie sprawy w sądzie, tam są już wielkie pieniądze. 
Dziękuję bardzo i proszę o zgłoszenie się do urzędu. Ja przygotuję całą dokumentację, tylko muszę 
mieć oświadczenia mieszkańców o woli, chęci, żeby te grunty stały się własnością gminy. Dziękuję 
bardzo. 
Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Pani Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo, jeszcze w sprawach różnych pozwólcie, że powiem o sprawach bardzo istotnych, a 
mianowicie przygotowane już jest pismo, bo przed sesją podpisałam, do Państwa radnych, sołtysów 
i przewodniczących rad osiedli, wczoraj informowaliśmy Państwa radnych na Komisji, że do 1-go 
grudnia oczekujemy, abyście Państwo w ramach programu rządowego likwidacji białych plam 
zgłaszali swoje potrzeby podyktowane oczywiście sugestiami i oczekiwaniami mieszkańców, co do 
tych przewozów autobusowych tam, gdzie jeszcze uruchomienie takiej linii byłoby potrzebne od 1 
stycznia. Bardzo chcielibyśmy Państwa prosić, aby takie wnioski do nas spływały do 1 grudnia do 
godziny chyba dwunastej, jest w piśmie napisane. Jeszcze naboru nie ma, bo terminy u Wojewody są 
bardzo krótkie. One trwają zazwyczaj siedem dni, więc potem się nie wyrabiamy, ze zgłaszaniem 
potrzeb i zgłoszeniem do starostwa, jeszcze przeanalizowanie możliwości uruchomienia takiej linii 
przez starostwo. Wobec tego odpowiednio wcześniej wiedząc, że w grudniu taki nabór ma być 
prowadzony chcemy od Państwa radnych, sołtysów i przewodniczących rad osiedla takie informacje 
zwrotne do 1 grudnia. 
I jeszcze Szanowni Państwo w kwestii uzupełnienia, jak to Pan Skarbnik powiedział - pieniądze, o które 
wnioskowaliśmy do 15listopada, mianowicie mówię tutaj o laboratoriach przyszłości dla szkół, już są 
na koncie pieniążki 141 000 zł. Miła informacja, nie wymagany wkład własny, tak jak i przy programie 
cyfrowa gmina też wkładu własnego nie wymaga, no i również przy programie, jeśli mówimy tutaj o 
tych opaskach medycznych. Szanowni Państwo będzie oczywiście ogłoszenie, będą plakaty, Pani 
Kierownik Borkowska właśnie mi przesłała, gdzie zapraszamy mieszkańców i za Państwa 
pośrednictwem informujemy, że od 29 listopada do 15 grudnia będzie można składać wnioski w 
ramach tego programu. Nazwaliśmy ten program pilotażowy, program wdrażania usług opiekuńczych 
w formie opasek medycznych. To, o czym mówiłam- 92 000 zł pozyskane z PFRON-u, 445 opasek 
zostanie zakupionych i Szanowni Państwo, ważna informacja, aby takie osoby się zgłaszały do nas, 
żeby takie wnioski spływały. Szczegóły informacji udziela OPS. Z programu tego może skorzystać, 
gdzie właśnie mówię te 92 000 zł to jest 100 % udziału środków PFRON-u. Nie angażujemy środków 
własnych, a jedynie tutaj swoją pracę i zaangażowanie. Z tego programu mogą skorzystać wszystkie 
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osoby niepełnosprawne posiadające aktualne orzeczenie o niepełnosprawności; rodzice czy 
opiekunowie dzieci niepełnosprawnych do 20 roku życia i również opiekunowie osób 
niepełnosprawnych posiadający uprawnienia do pobierania świadczenia pielęgnacyjnego, 
socjalnego, zasiłku opiekuńczego oraz zasiłku dla opiekuna. Taki termin dwutygodniowy został 
wyznaczony. Dlatego proszę też o poinformowanie. Wiele osób już o to pytało. Opaski wydajemy 
oczywiście bezpłatnie. Trzeba tylko wszystkie te wymogi spełnić.  
I jeszcze taka informacja kurtuazyjna, mówiłam tutaj w swoim sprawozdaniu o wyłonieniu przez 
Komisję konkursową osoby Pani Doroty Jagodzińskiej na stanowisko Dyrektora Samorządowego 
Zakładu Gospodarki Komunalnej. Wobec tego chciałabym Panią Dorotę oficjalnie tutaj przedstawić, 
żebyście Państwo wiedzieli, która to osoba, aby nie była anonimowa. Miło nam powitać Panią na 
pokładzie. Zaczynamy od dobrego, bo 300 tysięcy, możemy decydować, na co chcemy wydać. To od 
tego się zaczyna, ale nie zawsze tak kolorowo jest w zakładzie gospodarki. Jesteśmy po to, żeby 
wspólnie sobie pomagać i z Państwem radnymi decydować o tych najbardziej takich adekwatnych 
potrzebach i zakupie niezbędnego sprzętu. Także dziękuję, tyle z mojej strony w takim razie. Życzymy 
powodzenia i przede wszystkim wytrwałości. Dziękuję z mojej strony to chyba już na dzisiaj tyle.  
 
Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zgodnie 
z ustawą Prawo oświatowe do końca października Pani Burmistrz miała obowiązek złożyć informację 
o stanie realizacji zadań oświatowych. Taka informacja oczywiście została złożona, czasami było to 
przedstawiane na sesjach Rady Miejskiej. Nie ma takiego obowiązku, więc teraz nie była ona 
prezentowana. Jeśli ktoś chce się z nią zapoznać, a nie zapoznał się do tej pory, to jest ogólnie 
dostępna na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy w zakładce Gmina- jednostki 
organizacyjne, dalej Oświata. Tam są dostępne sprawozdania za ostatnie trzy lata, ponieważ do tej 
pory były na stronie Centrum Obsługi Oświaty.  Teraz już ta strona istnieje, więc dostępna jest na 
stronie gminy. Jeśli ktoś woli formę papierową, zapraszam do siebie lub do Pani Katarzyny do Biura 
Obsługi Rady, można się z tą informacją zapoznać. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Może ja w kwestii przypomnienia, że jeszcze są te 
plakaty w sprawie spotkania ze świętym Mikołajem. Jeżeli ktoś z radnych jeszcze chce w swojej 
miejscowości zawiesić na tablicy ogłoszeń to zapraszam do Pani Kasi. 
 
Ad. 14. Zamknięcie obrad Sesji. 
Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna 
Zdonek zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 11.05. 
Protokołowała: K. Stan - podinspektor ds. obsługi  

organów gminy 
        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                    /-/ Krystyna Zdonek 


